
水晶烛台，水晶工艺品，浦江水晶烛台，烛台

产品名称 水晶烛台，水晶工艺品，浦江水晶烛台，烛台

公司名称 浦江耀凯工艺制品有限公司

价格 15.00/件

规格参数 材质:水晶
造型:几何形
工艺:压型、打孔、抛光

公司地址 中国 浙江 义乌市 义乌市金福源A4-040

联系电话 86 579 85653040 13967953783

产品详情

材质 水晶 造型 几何形
工艺 压型、打孔、抛光 送礼对象 送父母/长辈/老师/领导、

送情侣/爱人、送朋友/同
学/同事

适用场所 办公、家居、宾馆/饭店、
娱乐场所

材料来源 人造

加印LOGO 可以 包装 纸盒包装
品牌 耀凯 规格（长*宽*高） ---
净重 --- 产地 浙江省浦江县
产品编号 --- 适用送礼场合 广告促销、节日庆祝、婚

庆、生日
是否提供加工定制 是 类别 烛台
器皿种类 烛台

浦江耀凯工艺制品有限公司坐落于“书画之乡、水晶之都”的浙江省浦江县，公司专业、设计及生产各
系列水晶工艺品，拥有切割、打磨、挖孔、雕刻、激光三维制作、上色、粘接等多条产品生产线。公司
不断提高产品的创新能力、完善生产工艺及流程管理，使产品更具艺术鉴赏性，深受国内外客户的喜爱
。产品远销美国、俄罗斯、日本、韩国、欧洲、中东、东南亚、香港、台湾等国家和地区。公司成立以
来，充分利用了本土得天独厚的资源优势，得以长足发展。公司本着“关注每一个细节，倾注每一份力
量”的企业精神，“以诚为本，以质量求生存”的准则为客户服务！

zhejiang y&k artcraft industrial co, ltd is located at pujiang , zhejiang province, which is known as “ the home of
painting and calligraphy; the capital of crystal craft”. the company specializes in the design and production of crystal
handicrafts in many series and has several production lines of incising, burnishing, digging, engraving, lasering in 3d
made, pigment and splicing. the company also concentrates its efforts on the innovating of the product, and on the
improving and perfecting of the process flow of production unceasingly. so along with the crystal production
becoming more exquisite and artistic and enjoying more art appreciation, they have attracted more and more



customers’ attentions at home and abroad .the products sell well in many countries and regions such as usa, russia,
japan, korea, europe, middle east, southeast asia, hong kong, taiwan and so on. since its foundation, the company has
taken the advantage of local territory which is abound in gifts of nature and has developed by leaps and bounds. the
company adheres to the enterprise spirit of “shows solicitude for every detail; devotes to every strength” and the
guide line of “take the sincerity as the basis and strive for survival on the basis of equality” .y&k will serve
wholeheartedly for all of the customers.
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